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OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0001/2018-08 

Datum:25.10.2019 

 

Z A P I S N I K 

 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v petek, dne 25.10.2019, z 

začetkom ob 17.00 uri, v sejni sobi Kajetana Koviča in Lojzeta Logarja Občine Radenci. 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Norma BALE, Dejan BERIĆ, Drago BRAČKO, Nikolaj BRUS, Andrej DIVJAK, Dušan 

DOMANJKO,  Miran GOMBOC, Miran JELEN, Mihael KLOBASA, Janez KONRAD, Vladimir 

RANTAŠA, Jožef TOPLAK in Toni ŽITEK 

 

 

ODSOTNI: Dušan DOMANJKO, Alja DOMJAN, Amadeja HORVAT, ki so svojo odsotnost 

opravičila 

 

PRISOTNI OBČINSKA UPRAVA: 

Roman LELJAK, župan Občine Radenci, Mojca MAROVIČ, Jasna DIVJAK, Tatjana VRBANČIČ, 

Saša KERČMAR in Marjeta LONČAR vsi občinska uprava (v nadaljevanju OU),  

OSTALI PRISOTNI: 

Drago Kocbek, predsednik KS Radenci, Miran Zamuda, direktor družbe KTV, Mitja Škerget, 

Darjan Meglič, podpredsednik Odbora za družbene dejavnosti 

NOVINARJI: 

Snemalec TV As in ga. Vida TOŠ  

 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 9. redne seje. 

 

 

Predsedujoči je predlagal razširitev dnevnega reda in sicer, da se za točko AD 10 dodajo 

sledeče točke: 

➢ AD 11 Predlog imenovanja predstavnikov lokalne skupnosti v svet zavoda Vrtec 

Radenci-Radenski mehurčki 

➢ AD 12 Predlog imenovanja nadomestnih članov v odbor za družene dejavnosti 

➢ AD 13 Predlog imenovanja nadomestnega člana v Odbor za varstvo okolja, urejanje 

prostora in gospodarske javne službe 

 

Preostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 

 

Predsedujoči je dal predlagano razširitev dnevnega reda v razpravo. 

  

Ker ni bilo razprave, je dal predsedujoči na glasovanje predlagan 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 8. redne seje občinskega sveta 

2. Potrditev zapisnika 2. izredne seje občinskega sveta 

3. Potrditev zapisnika 3. dopisne seje občinskega sveta 
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4. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

5. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

6. Ugotovitveni sklep o sprejemu mandata svetnice Norme Bale 

7. Ugotovitveni sklep o sprejemu mandata svetnika Mihaela Klobasa 

8. Predlog imenovanja predstavnikov lokalne skupnosti v svet zavoda OŠ Kajetana Koviča 

Radenci 

9. Predlog imenovanja predstavnika lokalne skupnosti v svet zavoda GŠGR 

10. Predlog imenovanja predstavnika lokalne skupnosti v svet zavoda SŠGT 

11. Predlog imenovanja predstavnikov lokalne skupnosti v svet zavoda Vrtec Radenci-

Radenski mehurčki 

12. Predlog imenovanja nadomestnih članov v odbor za družene dejavnosti 

13. Predlog imenovanja nadomestnega člana v Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora 

in gospodarske javne službe 

14. Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2019 (rebalans II.) 

15. Sklep o spremembi sklepa o letnem načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja 

Občine Radenci za leto 2019 

16. Sklep o spremembi sklepa o letnem načrtu razpolaganja nepremičnega premoženja 

Občine Radenci za leto 2019 

17. Elaborat o oblikovanju cen izvajanja obveznih obč. GJS ravnanja z odpadki v Občini 

Radenci za 2019-2020 

18. Spremembe in dopolnitve Pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin občinskega 

sveta Občine Radenci 

19. Sklep o zavrnitvi zahtevka odškodnine v zadevi Gubčeve ceste 

20. Sklep o preklicu sklepa občinskega sveta Občine Radenci, št. 354-6/2012 z dne 

01.10.2012 

21. Sklep  o spremembi sklepa o postopku ugotavljanja upravičenosti staršev do 

uveljavljanja dodatnih ugodnosti za dodatno znižanje plačila vrtca 

22. Predlog nove Ekonomske cene in Predlog sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Radenci-

Radenski mehurčki 

23. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in 

spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Radenci za programsko obdobje 

2015-2020 

24. Seznanitev s predlogom Sporazuma o menjavi zemljišč in rušitvi »Prekmurskega 

hrama«, ki bo sklenjen med Občino Radenci in družbo SAVA TURIZEM d.d. 

25. Seznanitev s polletnim poročilom o izvrševanju proračuna Občine Radenci za obdobje 

januar-junij 2019 

26. Seznanitev s Pravilnikom o javnem naročanju 

27. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče . 

 

Predlagani dnevni red je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 1  POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 72/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 8. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila dne 13.06.2019. 
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Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 2  POTRDITEV ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 73/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 2. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila dne 16.07.2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 3  POTRDITEV ZAPISNIKA 3. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 74/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 3. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je potekala od ponedeljka 09.09.2019 do četrtka 

12.09.2019 do 12 ure. 

 

Navzočnost je priglasilo  11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 4 INFORMACIJE O DEJAVNOSTI ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacije o aktivnostih med sejama in povedal: 

•  Stanje  transakcijskega računa občine znaša na dan 25.10.2019, 

2.268.166,00EUR, ob čemer predsedujoči poudari, da so poravnane vse zapadle 

obveznosti občine; 

• V občini potekajo številna gradbena dela, med drugim  

o Ureditev soseske Radenci vas kot območje prijaznega prometa II faza, kjer se 

nadaljuje urejanje Gubčeve ceste na Dajnkovo cesto, vse do Kapelske ceste, za 

kar je bil objavljen razpis na katerega so se prijavili štirje izvajalci s svojimi 

ponudbami; izbran je bil daleč najcenejši ponudnik, to je družba INDRAST 

d.o.o.; v postopku izvedbe javnega naročila ni bila ugotovljena nobena ovira 
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glede izbire navedenega izvajalca; predsedujoči je poudaril, da je gradbišče 

odprto, dela potekajo po predvideni časovnici in bodo predvidoma dokončana 

do konca meseca novembra 2019; 

o Komunalno urejanje parcel v Radencih; na javni razpis so se prijavili trije 

ponudniki; kot najcenejši ponudnik je bilo ponovno izbrano podjetje INDRAST 

d.o.o.; dela so že v teku, tečejo po normalnem časovnem planu; predsedujoči 

poudari, da se še ni zgodilo, da bi kakšen dan dela obstala; zaključek del se 

predvideva prav tako do konec novembra 2019; 

o Obnova Prisojne ceste; na javni razpis za izbiro izvajalca se je prijavilo več 

ponudnikov; izbran je bil najcenejši izvajalec to je družba POMGRAD d.d., 

predviden zaključek del je prav tako konec novembra 2019; dela so se že 

pričela; bila je tudi podpisana pogodba za so-investiranje projekta s strani 

države v višini 85.000,00 EUR; 

o Končana zamenjava glavne vodovodne cevi v naselju Šratovci in preplastitev 

cestišča skozi Šratovce; 

o Zaključena dela glede izgradnje začasnega rondoja pri Zadrugi, kjer pa še ni bil 

podpisan prevzemni zapisnik; 

o Izvedena preplastitev ceste Turjanski vrh proti »Petkovi zidanici«, izvedena je 

bila zamenjava dotrajanega vodovoda, narejeni so bili trije novi priključki na 

vodovod, prevzemni zapisnik še ni bil podpisan, ker je potrebno odpraviti nekaj 

manjših napak; 

o Prisojna cesta pločnik, kjer gre za del pločnika, ki ni zajet v osnovnem projektu 

ureditve Prisojne ceste, tu gre za pločnik z desne strani DOSOR-ja in do konec 

naselja s hišami; sprejeta je bila odločitev, da se uredi tudi ta del, ob čemer 

predsedujoči poudari, da gre za smiselno odločitev; izvedeno bo povpraševanje 

in izbran bo izvajalec, predvideni začetek teh del je v začetku meseca 

novembra; 

o Načrtuje se, da v mesecu decembru naj ne bi bilo odprto več nobeno gradbišče, 

razen seveda gradbišče-Spar, za katerega se predvideva, da bodo dela 

zaključena marca 2020; 

o Občinska uprava in tudi nekateri svetniki so intenzivno delali na projektih »Cesta 

Grabonoš-Radenci«, cesta »Rondo-Tišinski most« in »Rondo pri Zadrugi« za vse 

tri projekte dogovorjeno financiranje s strani države; predviden plan izvedbe 

teh del je od leta 2020 do konca leta 2022;  

o  Izvedeno čiščenje kanalizacije, kar se je izkazalo za velik problemi, ker 

kanalizacija ni bila čiščena na tak način zadnjih 15 let; celotna kanalizacija je 

bila ob izvedbi čiščenja tudi posneta; 

o V izdelavi projekt obnova vodovoda Vrtna ulica, Pionirska ulica, Cvetlična ulica; 

zelo problematična je vodovodna napeljava, gre za stare železne cevi, ki jih je 

potrebno nujno zamenjati, v navedenih ulica je predvidena tudi preplastitev; 

o Gradnja priključka Hrastje Mota-priključek privatne hiše, ob čemer predsedujoči 

pove, da je navedena izgradnja priključka bila prvič  izvedena samostojno s 

strani režijskega obrata Občine Radenci, še pred tem pa je režijski obrat 

samostojno zamenjal hidrant v Paričjaku po prometni nesreči; 

o Makadamski priključek do bloka na Ulici Ljuba Šercerja je bil asfaltiran; 

 

• Neurejeni odnosi z Javnim podjetjem Prlekija se počasi urejajo, veliko se dela na 

reševanju problemov, ki izhajajo še iz preteklih let; večina županov je podpisala 

pogodbe o skupnem upravljalcu, občinski sveti občin so na svojih sejah sprejeli 

elaborate; dogovor med občinami je, da se umaknejo vsi tožbeni zahtevki občin; 

• Izvedena revizija nad JP Prlekija, ki pa še ni pravnomočna, zato bo predstavljena 

na naslednji seji občinskega sveta 

• Predsedujoči pove, da morajo imeti vse občine do konec  meseca decembra 2020 

skupnega upravljalca, po tem roku evropska določila ne veljajo več; Občina Radenci 

bo tudi to leto z režijskim obratom nadaljevala sama z reševanjem in upravljanjem 

sekundarnih vodov, tako da za občane ne bo nobene spremembe; cene vodarine 
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bodo sicer višje, vendar se za občane Občine Radenci na podlagi sprejetega sklepa 

glede subvencije, cene ne bodo spremenile;  

• Pri 561 parcelah v Občini Radenci je v zemljiški knjigi vpisana družbena lastnina; 

zemljiškoknjižna stanja teh parcel je potrebno urediti, ob čemer predsedujoči pove, 

da se bo nekaj parcel preneslo na Sklad kmetijskih zemljišč, nekaj na občino. Do 

spomladi naslednjega leta se predvideva rešitev in ureditev ustreznih 

zemljiškoknjižnih vpisov glede teh parcel; 

• Prav tako predstavljajo težavo Odloki o spomeniškem varstvu, ki niso vpisani v 

zemljiško knjigo; spomeniško varstvo je bilo v preteklosti zaznamovano oz. vpisano 

v zemljiški knjigi pri glavnih spomenikih, ostali vpisi niso bili izvedeni; glede tega 

se je pojavila težava tudi pri Kapelski kleti, ker v zemljiški knjigi ni bilo 

zaznamovano oz. vpisano spomeniško varstvo in je imel tako stečajni upravitelj 

prosto pot, da lahko proda vse premoženje; 

• Predsedujoči pokaže načrt iz katerega izhaja, da je skoraj do vsake hiše v Radencih 

speljana napeljava za optiko, ob čemer pove, da je potrebno dati občanom možnost, 

da se priključijo na optiko ter da je potrebno dati vsem operaterjem enake pogoje; 

• Sprejeta je bila odločitev da se prekini pogodba z družbo ASD, ki je imela z občino 

sklenjeno pogodbo za upravljanje OŠO-ta, razlogi za to so številni; predsedujoči ob 

tem poudari, da so bile ob prevzemu OŠO, ugotovljene marsikatere nepravilnosti, 

od tega, da se je v bazni postaji Janžev vrh nahajala oprema družbe ELMITEL, ki je 

bila tam brez vednosti občine, do tega do so bila bistveno kršena določila AKOS-a, 

ker je družbi T-2 bilo omogočeno, da postavi lastno aktivno opremo s prenosom več 

kot 100 mega; Nadalje je bilo ugotovljeno, da je pri AKOS-u bilo zavedenih 332 

uporabnikov, v primopredajnem zapisniku je bilo zavedenih 413 uporabnikov; 

Predsedujoči nadalje pove, da je Občina Radenci sedaj uradno registrirana kot 

operater pri AKOS-u; nekateri zaposleni na občinski upravi skupaj z županom so se 

udeležili tudi izobraževanja pri AKOS-u; 

• Izveden je bil tudi javni razpis za izbiro vzdrževalca, kjer je bilo izbrano podjetje 

GVO; 

• Že nekaj mesecev preiskuje računsko sodišče delovanje družbe CEROP; z računskim 

sodišče sodeluje šest občin, med njimi tudi Občina Radenci;  

• Ustanovljena je bila Komisijo za občinska stanovanja, z namenom, da se vsa 

občinska stanovanja pregledajo ter da se naredi 5 letni program obnove občinskih 

stanovanj; Predsedujoči je mnenja, da se bodo tako bolj pregledno uporabljala 

občinska sredstva glede obnove in vzdrževanja teh stanovanj; 

• Sprejet je bil Pravilnik o javnem naročanju; štirje zaposleni na občinski upravi so 

bili izbrani za izvedbo javnih naročil; ustanovljena je bila tudi komisija za  javnih 

naročil, ob čemer bi naj v komisiji pri zneskih javnega naročila nad 40.000,00 EUR 

sodelovala tudi dva svetnika; 

• Izvajale so se aktivnosti na področju čistilne naprave; konec leta 2019 se izteče rok 

za kohezijska sredstva; po zagotovilu ministra bi naj občina Radenci ta sredstva 

prejela; takoj po podpisu pogodbe se začne z aktivnostmi glede izgradnje nove 

čistilne naprave; 

• Izdano je bilo Gradbeno dovoljenja za telovadnico na Kapeli; 

• Z družbo Sava Turizem d.d. so v teku aktivnosti glede urejanja parka-opravljenih 

veliko pogovorov, V teku je prva faza prenosa lastništva na parcelah v parku; 

predsedujoči upa, da bo naslednje leto občina postala lastnik celotnega parka, ki bi 

ga občina samostojno upravljala; 

• Gradnja zdravstvenega doma Gornja Radgona, ki jo dobrih 20 % financira tudi 

občina Radenci, poteka po načrtu;  

• Predsedujoči se je na koncu zahvalil svetnikom za pomoč pri delu; prav tako je 

poudaril, da gre velika zahvala gospe Aljoši iz Direkcije za infrastrukturo za vso 

pomoč, kakor tudi zahvala vsem projektantom; 

 

➢ AD 5  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

 

Vprašanje in pobude so zastavili: 
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• G. JANEZ KONRAD 

Po zaključku šolskega leta je spremljal medije, ob čemer je zasledil, da v vseh občinah 

organizirajo sprejem pri županu za odličnjake, ni pa zasledil, da bi to bilo tudi v naši občini. 

Sprašuje, zakaj se je opustila praksa iz preteklih let, ko je bil organiziran sprejem 

odličnjakov pri županu? 

 

Predsedujoči je g. Konradu podal odgovor, da je tudi letos ob zaključku šolskega leta 

potekala na šolah podelitev županovih petic vsem odličnjakom, res pa je, da navedene 

podelitve niso bile medijsko izpostavljene. Podeljevanje priznanj odličnim učencem bo 

ostala še naprej stalna praksa, morebiti bo v mesecu decembru organiziran še poseben 

sprejem na občini pri županu, za vse odličnjake. 

 

• NIKO BRUS 

a) »Nekateri svetniki OS Radenci menimo, kakor tudi vsi družbeniki oziroma približno 400 

solastnikov-ustanoviteljev KTV Radenci, ki jo upravlja podjetje ASD-Drago Mir, da mora 

biti KTV enakopraven partner pri pridobivanju in širitvi sistema OŠO, in umeščanju ter 

priklopih, ki niso več v njihovem upravljanju. Poudari, da je nujno in umestno, da 

domačega podjetnika lokalna skupnost, občinska uprava, župan in občinski svet 

zaščitimo in mu ne škodimo pri razvoju, čeprav bo težko pariral velikim korporacijam, 

pri katerih ima svojo vlogo tudi država« 

b) Vprašanje: Zakaj bi naj občina gradila telekomunikacijsko omrežje-kanalizacijo za 

optiko, če je v Radencih že izgrajena (telekom, KTV Radenci) in občina po zakonu ni 

dolžna graditi tega omrežja na tem območju in tam kjer imajo interes drugi operaterji? 

Kako si predstavljate, da bo priklop na optiko zastonj? 

 

 

• DOMINIKA FRAS 

Pobuda: Poleg uradno zapisanih nalog, je naloga lokalne skupnosti sodelovanje z občani 

in vsemi ostalimi profitnimi in neprofitnimi organizacijami, ki delujejo v lokalnem 

okolju. Spodobi se, da župan in zaposleni v občinski upravi sodelujejo z vsemi deležniki, 

ki delujejo v lokalni skupnosti in ustvarjajo okolje, ki podpira njihovo delovanje. 

 

Zaradi tega ne razumem, zakaj v Občini Radenci prekinjamo eno za drugim sodelovanje 

z lokalnimi gospodarskimi družbami. Verjamem, da se najdejo organizacije, s katerimi 

se ne da sodelovati, ki izkoriščajo svoj položaj in je potrebno sodelovanje prekiniti. Ne 

verjamem pa, da je potrebno to sodelovanje prekiniti s toliko različnimi lokalnimi 

podjetji in ne verjamem, da vsa lokalna podjetja delajo slabo. 

 

V kolikor nismo zadovoljni z njihovim delovanjem, sem mnenja, da se je potrebno z 

njimi pogovarjati, dogovarjati, sklepati kompromise in iskati rešitve. Še zlasti s tistimi, 

s katerih storitvami so občani zadovoljni. 

 

To bi moral biti naš cilj in menim, da moramo imeti kot predstavniki lokalne skupnosti 

pri sprejemanju odločitev ta cilj vedno pred očmi. 

 

 

• G. VLADIMIR RANTAŠA 

a) Pobuda: Cesta Hrastje Mota-Hrašenski vrh pri odcepu za »staro vago« je zelo 

dotrajana. Zato podaja pobudo, da se izgradnja oz. rekonstrukcija tega dela drugo 

leto predvidijo sredstva v proračunu. 

b) Pobuda: Med parkom in Cvetlično ulico ni nikjer prehoda za pešce, zato bi bilo 

potrebno na tem mestu predvideti prehod za pešce. 

c) Pobuda: Za vse odličnjake je potrebo organizirati posebna srečanja z županom in 

ne samo podeliti županove petice oz. priznanja na šoli. 

d) Vse prisotne je povabil k svečani sveti maši, ki bo 3.11.2019 v cerkev v Radencih 

ob priliki zaključene obnove cerkve. 
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• G. MIRAN JELEN 

a) Pobuda: Uradne ure na občini za občane so ob ponedeljkih, sredah in petkih, kljub 

temu pa se lahko občani na občini oglasijo vsak dan. Predlaga, da se z novim letom 

ob četrtkih prostori občine fizično zaklenejo, saj so zaposleni na OU vse bolj 

obremenjeni, ker se pripravlja kup projektov, pa tudi obstoječi zahtevajo 

vsakodnevna opravila. Kljub reorganizaciji dela se ne sme zgoditi, da se ne bi 

pripravila kakšna dokumentacija, ki je nujna, da planirani projekt opravimo. 

Prepričan sem, da s tem ne bo nobene nejevolje ljudi. Nasprotno jih bo večina 

zagotovo zadovoljna, ko bodo tudi na oko vidne spremembe v naši občini. 

b) Ne želim se ozirati nazaj, ker izgubljenega časa ne moremo vrniti. Mi je pa žal, da 

čistilne naprave niso zgradili naši predhodniki, čeprav so imeli leta za njo veljavno 

gradbeno dovoljenje. Se je pa pokazalo, da ni razvoja v kraju, če so prisotni osebni 

interesi med člani OS. 

c) Člane občinskega sveta bi prosil, da se večkrat osebno oglasijo na občini-ali pa svoje 

predloge posredujejo pismeno preko elektronske pošte. Enotnost med svetniki bo 

potrebna, saj nas naslednja leta čaka veliko investicij. 

d) V naslednjih dveh točkah bomo najverjetneje potrdili dva nova člana. Gospo Normo 

Bale in gospoda Miha Klobasa. Obema izrekam dobrodošlico. 

e) Upam, da bo naslednje leto zaživela evropska pisarna, a brez zunanjih sodelavcev 

pri tem ne bo šlo. Strošek njihovega dela je kapljica proti nepovratnemu denarju, 

ki ga lahko dobimo. Na žalost nam je letos en projekt padel v vodo, ker je zunanji 

izvajalec bil površen pri oddaji dokumentov. Kljub temu smo dobili naša vložena 

sredstva vrnjena, ob čemer je potrebno poudariti, da je bilo namenjeno veliko časa 

za pripravo dokumentacije. Z izvolitvijo v OS smo dobili mandat, da uresničimo 

predvolilne obljube. Z Županom smo končno dobili osebo, ki je to sposobna in to že 

vidijo tudi ljudje, ki nas niso podpirali. V Ljubljano se je šlo že sigurno večkrat kot 

pred tem v dveh mandatih skupaj. Najvažneje je, da so naše zahteve na koncu 

finančno podprte. 

f) V decembru predlagam, da se povabi na družabno srečanje z Županom in člani OS 

vse obrtnike in podjetnike v naši občini. Srečanje bi imelo dobrodelno noto 

(udeleženci bi ob prihodu oddali donacijo po svojih zmožnostih), okrog Božiča pa bi 

se zbrana sredstva podelila ljudem v občini, ki so v stiski-kot pravijo na radiu CIty 

»Če je Božič-naj bo Božič za vse!« Udeleženci tega srečanja bi imeli na tem srečanju 

tudi možnost povedati oz. predstaviti ideje o bodočem razvoju naše občine vsem 

navzočim. 

 

• G. TONI ŽITEK : 

Vprašanje: Glede na neuradne informacije, da je družba ASD d.o.o. zaradi prekinitve 

pogodbe vložila tožbeni zahtevek v višini 270.000,00 EUR, ga zanima, kdo bo 

odgovarjal za škodo, če občina tožbo izgubi. 

 

 

 

➢ AD 6 UGOTOVITVENI SKLEP O SPREJEMU MANDATA SVETNICE NORME 

BALE 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga v predlagani 

vsebini tudi potrdila. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 75/2018 
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Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep o potrditvi mandata nadomestne članice 

občinskega sveta Občine Radenci, mag. Norme Bale, stanujoče Radgonska cesta 

5, 9252 Radenci.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

➢ AD 7 UGOTOVITVENI SKLEP O SPREJEMU MANDATA SVETNIKA MIHAELA 

KLOBASA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI, je podal obrazložitev. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje  

 

PREDLOG SKLEPA 76/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Sklep o potrditvi mandata nadomestnega 

člana občinskega sveta Občine Radenci, g. Mihaela Klobasa, Okoslavci 71, 9252 

Radenci.  

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 8  PREDLOG IMENOVANJA PREDSTAVNIKOV LOKALNE SKUPNOSTI V 

SVET ZAVODA OŠ KAJETANA KOVIČA RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija. 

 

Na seji KMVVI so bili predlagani štirje kandidati in sicer po abecednem redu: Miran Gomboc, 

Simona Himelrajh, Anita Ilešič in Toni Žitek. Za vsakega od predlaganih kandidatov se je 

glasovalo posebej kot sledi: 

 

• Glasovanje za g. Mirana Gomboca 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 
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• Glasovanje za ga. Simono Himelrajh 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

• Glasovanje za ga. Anito Ilešič 

 

Navzočnost je priglasilo 13 člana sveta. 

 

ZA sta glasovala 2 člana sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

• Glasovanje za g. Tonija Žitka 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 10 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Seznam z glasovi je priloga tega zapisnika. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 77/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme sklep, da se v svet zavoda OŠ Kajetana 

Koviča Radenci, kot predstavniki lokalne skupnosti imenujejo g. Miran Gomboc, 

ga. Simona Himelrajh in g. Toni Žitek 

 

 

➢ AD 9  PREDLOG IMENOVANJA PREDSTAVNIKA LOKALNE SKUPNOSTI V 

SVET ZAVODA GŠGR 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 78/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme sklep, da se v svet zavoda GŠGR kot 

predstavnika lokalne skupnosti imenuje mag. Norma Bale. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  10 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 10  PREDLOG IMENOVANJA LOKALNE SKUPNOSTI V SVET ZAVODA SŠGT 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  
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G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

 

PREDLOG SKLEPA 79/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme sklep, da se v svet zavoda SŠGT kot 

predstavnika lokalne skupnosti imenuje g. Dejan Berić. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 11 PREDLOG IMENOVANJA PREDSTAVNIKOV LOKALNE SKUPNOSTI V 

SVET ZAVODA VRTEC RADENCI-RADENSKI MEHURČKI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na seji. 

 

G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

Predlaganih je bilo pet kandidatov in sicer si po abecednem vrstnem redu: Nejc Domjan, 

Dominika Fras, Simona Himelrajh, Amadeja Horvat in Tonja Stanek. Za vsakega od 

predlaganih kandidatov se je glasovalo posebej ob čemer je predsedujoči pred vsakim 

glasovanjem ugotovil navzočnost članov sveta. 

 

• Glasovanje za g. Nejca Domjana 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

• Glasovanje za ga. Dominiko Fras 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

• Glasovanje za ga. Simono Himelrajh 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 7 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

• Glasovanje za ga. Amadejo Horvat 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

 

ZA so glasovali 3 člani sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

• Glasovanje za Tonjo Stanek 
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Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 5 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Seznam z glasovi je priloga tega zapisnika. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 80/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme sklep, da se v svet zavoda Vrtec Radenci-

Radenski mehurčki, kot predstavnike lokalne skupnosti imenuje ga. Dominika 

Fras, g. Nejc Domjan in ga. Simona Himelrajh. 

 

 

 

 

➢ AD 12  PREDLOG IMENOVANJA NADOMESTNIH ČLANOV V ODBOR ZA 

DRUŽBENE DEJAVNOSTI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

 

PREDLOG SKLEPA 81/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme sklep, da se v Odbor za družbene dejavnosti 

kot nadomestna člana imenujeta mag. Norma Bale in g. Mihael Klobasa. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 13  PREDLOG IMENOVANJA NADOMESTNEGA ČLANA V ODBOR ZA 

VARSTVO OKOLJA, UREJANJE PROSTORA IN GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

G. Dejan Berić, podpredsednik  KMVVI je podal obrazložitev. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

 

PREDLOG SKLEPA 82/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme sklep, da se v Odbor za varstvo okolja, 

urejanje prostora in gospodarske javne službe kot nadomestnega člana imenuje 

g. Mihael Klobasa. 
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Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 14 ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE RADENCI ZA 

LETO 2019 (REBALANS II) 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana Vrbančič. 

V predpisanem roku je bil vložen amandma s strani župana, ki je priloga tega zapisnika. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje  predlog sklepa glede amandmaja 

 

PREDLOG SKLEPA 83/2018-1 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Amandma župana k predlogu Odloka o 

spremembi odloka o proračunu Občine Radenci za leto 2019. 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

O predmetnem odloku so razpravljali Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve, 

Odbor za kmetijstvo,  Odbor za šport in turizem ter Statutarno pravna komisija  ter ga ob 

upoštevanju pripomb in zahtev (prejem odgovorov in obrazložitev do 24.10, kar je OU tudi 

opravila)- tudi potrdili. 

 

Obrazložitev glasu sta podala g. Janez Konrad in ga. mag. Norma Bale.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 83/2018-2 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejeme Odlok o spremembi Odloka o proračunu 

Občine Radenci za leto 2019. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 12 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 15 SKLEP O SPREMEMBI SKLEPA O LETNEM NAČRTU PRIDOBIVANJA 

NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA LETO 2019 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 



13 
 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija ter Odbor za varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v predlagani vsebini tudi 

potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 84/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o spremembi Sklepa o letnem načrtu 

pridobivanja nepremičnega premoženja občine Radenci za leto 2019 v predloženi 

vsebini. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 16 SKLEP O SPREMEMBI SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAZPOLAGANJA 

NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA LETO 2019 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu je razpravljala Statutarno pravna komisija ter ga v predlagani 

vsebini tudi potrdila, o predmetnem sklepu je razpravljal tudi Odbor za varstvo okolja, 

urejanje prostora in gospodarske javne službe, ki pa se o omenjenem sklepu ni opredelil 

dokončno, ker niso imeli vseh podatkov. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 85/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o spremembi Sklepa o letnem načrtu 

razpolaganja nepremičnega premoženja občine Radenci za leto 2019 v predloženi 

vsebini. 

 

 

Navzočnost je priglasilo  13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo  12 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 17 ELABORAT O OBLIKOVANJU CEN IZVAJANJA OBVEZNIH OBČ. GJS 

RAVNANJA Z ODPADKI V OBČINI RADENCI ZA 2019-2020 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Primož Gjerkiš, predstavnik podjetja SAUBERMACHER. 
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O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija in Odbor za varstvo 

okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v predlagani vsebini (s 

pripombo SPV, da se v l. 2020 pripravi podroben Kataster zavezancev, posledično se temu 

prilagodijo cene izvajanja obvezne GJS) tudi potrdili. 

 

Razpravljali so g. Niko Brus, dodatna pojasnila je podal še g. Primož Gjerkiš, predvsem na 

zastavljeno vprašanje glede opravljene analize odpadkov.  

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 86/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrdi Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev 

obveznih občinskih gospodarskih služb ravnanja z odpadki na območju občine 

Radenci za leto 2019 in 2020. 

 
 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

Ob 19.00 uri je predsedujoči odredil 15 minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 19.20 

uri. Sejo sta ob 19.00 uri zapustila svetnika g. Jožef Toplak in g. Vladimir Rantaša. 

➢ AD 18 SPREMEMBE IN DOPOLNITVE PRAVILNIKA O SREDSTVIH ZA DELO 

SVETNIŠKIH SKUPIN OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna Divjak. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija in Nadzorni odbor in ga s 

predlaganimi spremembami tudi potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 87/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Spremembe in dopolnitve Pravilnika o 

sredstvih za delo svetniških skupin Občinskega sveta Občine Radenci. 
 

Navzočnost je priglasilo  11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 19 SKLEP O ZAVRNITVI ZAHTEVKA ODŠKODNINE V ZADEVI GUBČEVE 

CESTE 
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Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca Marovič. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija in pod točko razno tudi 

Odbor za šport in turizem in ga v predlagani vsebini tudi potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 88/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o zavrnitvi zahtevka odškodnine v 

zadevi Gubčeve ceste. 
 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 20 SKLEP O PREKLICU SKLEPA OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI, 

ŠT. 354-6/2012 Z DNE 01.10.2012 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Saša Kerčmar. 

 

O predmetnem sklepu so razpravljali Statutarno pravna komisija, ki predlaga občinskemu 

svetu naj se opredeli glede navedenega sklepa ter Nadzorni odbor, ki je sklep v predlagani 

vsebini tudi potrdil. 

 

Razpravljala sta g. Janez Konrad in g.Toni Žitek. Dodatna pojasnila je podal tudi 

predsedujoči.  

 

Ker ni bilo nadaljnje razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 89/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o preklicu sklepa, št. 354-6/2012 z dne 

01.10.2012. 
 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA sta glasovala 2 člana sveta. PROTI je glasovalo 8 članov sveta. 

 

Sklep ni bil sprejet. 
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➢ AD 21  SKLEP O SPREMEMBI SKLEPA O POSTOPKU UGOTAVLJANJA 

UPRAVIČENOSTI STARŠEV DO UVELJAVLJANJA DODATNIH UGODNOSTI ZA 

DODATNO ZNIŽANJE PLAČILA VRTCA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Darjan Meglič, podpredsednik Odbora za družbene 

dejavnosti. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljali Statutarno pravna komisija ter Odbor za družbene 

dejavnosti in ga v predlagani vsebini tudi potrdila. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA 90/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrdi Sklep o določitvi dodatnih ugodnosti, ki se 

ugotavljajo v postopku odločanja o znižanem plačilu vrtca. 
 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 22 PREDLOG NOVE EKONOMSKE CENE IN PREDLOG SISTEMIZACIJE 

DELOVNIH MEST V VRTCU RADENCI-RADENSKI MEHURČKI 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje. Naknadno sta bila  

svetnikom posredovana dva predloga nove ekonomske cene.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Barbara Horvat v.d. ravnateljica Vrtca Radenci-Radenski 

mehurčki. 

 

O predmetnih sklepih so razpravljali Statutarno pravna komisija, Odbor za šport in turizem 

ter Odbor za družbene dejavnosti, ki so potrdili predlog sistemizacije delovnih mest. 

 

 

Glede ekonomske cene so razpravljali: g. Niko Brus, ga. Norma Bale, g. Toni Žitek. Dodatne 

obrazložitve sta podala predsedujoči in ga. Barbara Horvat, v.d. ravnateljica Vrtca Radenci-

Radenski mehurčki. 

 

Po daljši razpravi je predsedujoči predlagal umik točke predloga nove ekonomske cene iz 

dnevnega reda.  Predlagani umik je dal predsedujoči na glasovanje. 

 

Navzočnost je priglasilo 10 članov sveta. 

 

ZA umik je glasovalo  10 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Umik predloga nove ekonomske cene iz dnevnega reda je bil sprejet. 

 

Ker ni bilo razprave glede sistemizacije delovnih mest v Vrtcu Radenski-Radenski Mehurčki 

je dal predsedujoči na glasovanje 
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PREDLOG SKLEPA 91/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje Predlog Sistemizacije oddelkov in zaposlenih 

v Vrtcu Radenci-Radenski mehurčki od 01.11.2019. 
 
 

Navzočnost je priglasilo 11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 23 PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH Pravilnika 

o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Radenci za programsko obdobje 2015-2020 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal g. Drago Bračko. 

 

O predmetnem predlogu Pravilnika so razpravljali Statutarno pravna komisija ter Odbor za 

kmetijstvo in ga v predlagani vsebini tudi potrdili. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

 

PREDLOG SKLEPA 93/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini 

Radenci za programsko obdobje 2015-2020, v predloženem besedilu po 

skrajšanem postopku. 
 
 

Navzočnost je priglasilo  11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

➢ AD 24  SEZNANITEV S PREDLOGOM SPORAZUMA O MENJAVI ZEMLJIŠČ IN 

RUŠITVI »PREKMURSKEGA DOMA«, KI BO SKLENJEN MED OBČINO 

RADENCI IN DRUŽBO SAVA TURIZEM D.D. 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem predlogu sporazuma je razpravljala Statutarno pravna komisija. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 94/2018 
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Občinski svet Občine Radenci se seznani z vsebino Sporazuma o menjavi zemljišč in 

rušitvi »Prekmurskega doma«, ki bo sklenjen med Občino Radenci in družbo 

SAVA TURIZEM d.d.. 
 
 

➢ AD 25 SEZNANITEV S POLLETNIM POROČILOM O IZVRŠEVANJU 

PRORAČUNA OBČINE RADENCI ZA OBDOBJE JANUAR-JUNIJ 2019 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. 

 

O predmetnem poročilu je razpravljal Odbor za proračun, finance in premoženjske zadeve. 

 

 

 

PREDLOG SKLEPA 95/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci se seznani s Poročilom o izvrševanju proračuna Občine 

Radenci za obdobje januar – junij 2019 . 
 

➢ AD 26 SEZNANITEV S PRAVILNIKOM O JAVNEM NAROČANJU 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca Marovič. 

 

O predmetnem pravilniku je razpravljala Statutarno pravna komisija. Člani komisije 

predlagajo, da se pri javnih naročilih, katerih vrednost presega 40.000,00 EUR, v komisijo 

za izbor izvajalca imenuje dva svetnika, ki jo imenuje župan in potrdi OS. 

 

G. Toni Žitek je predlagal, da se v navedeno komisijo imenujeta g. Niko Brus in g. Janez 

Konrad. G. Miran Jelen je predlagal, da se v navedeno komisijo imenuje g. Mihael Klobasa. 

G. Niko Brus in g. Mihael Klobasa sta soglašala s svojim imenovanjem, zato je predsedujoči 

dal na glasovanje, da se v komisijo za izbor izvajalca pri javnih naročilih, katerih vrednost 

presega 40.000,00 EUR imenujeta g. Niko Brus in g. Mihael Klobasa. 

 

Navzočnost je priglasilo  11 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 11  članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

PREDLOG SKLEPA 96/2018 

 

Občinski svet Občine Radenci se seznani s Pravilnikom o javnem naročanju. 
 
 

AD 26 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Predsedujoči je podal odgovore na zastavljena vprašanja na predmetni seji. 

Preden je predsedujoči odgovoril na zastavljena vprašanja je g. Toni Žitek podal pobudo 

oz. vprašanje: Glede na to, da izhaja iz medijev, da je cerkev dobila odškodnino že v višini 
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20 milijonov EUR zaradi dolgotrajnih postopkov glede denacionalizacije, ali tudi občina 

razmišlja v smeri, da bi vložila tožbo, ker se zaradi dolgotrajnega postopka 

denacionalizacije ni mogla razvijati. 

• Odgovor na vprašanje g. Janeza Konrad: V bodoče bodo tudi posebni sprejemi za 

odličnjake. 

• Odgovori na vprašanje g. Nika Brusa: Vsa občinska podjetja še zmeraj lahko 

sodelujejo z občino. Lahko se prijavijo na vse razpise. Problem so podjetja, ki se 

niso držala koncesijskih pogodb. Prekinitev koncesije z družbo SIM je bila skupna 

odločitev. Z podjetjem ASD občina sodeluje še naprej. Prekinila se je samo 

pogodbe, to je bila odločitev predsedujočega, ki glede tega prevzema tudi 

odgovornost. Zadnjih 5 let ni bil na račun občine plačan niti 1 EUR glede sopolaganja 

kablov. Sedaj se za vsako polaganje kablov sklene posebna pogodbe in se vse 

prijavlja tudi na AKOS-u. Odnosi z ASD in tudi s KTV se bodo v prihodnje uredili. 

• Odgovor na vprašanje g. Vladimirja Rantaša: V planu je ureditev cest na 

problematiko katerih je opozoril 

• Odgovor na vprašanje g. Mirana Jelena: Predsedujoči se v celoti strinja z pobudami. 

• Odgovor na vprašanje g. Tonija Žitka: Občina še ni dobila tožbenega zahtevka s 

strani družbe ASD . Glede na vse zadeve, ki so se odvijale, imama občina vse 

argumente, da bi lahko sami podala kazenske ovadbe zoper ASD, vendar to ne bo 

storila. Zadeve se bodo urejale sproti. 

Ob koncu seje je predsedujoči še enkrat povabil vse prisotne in gledalce na mašo, ki bo 

dne 03.11.2019 ob priliki zaključka prenove cerkve v Radencih. 

Predsedujoči je sejo zaključil ob 20.15 uri. 

Zapis pripravila: 

Marjeta Lončar 

Roman LELJAK, 

ŽUPAN OBČINE RADENCI 

 


